

Title (en)

Shirt, in particular a man's shirt.

Title (de)

Hemd, insbesondere Herrenoberhemd.

Title (fr)

Chemise, en particulier chemise pour homme.

Publication

EP 0554759 A1 19930811 (DE)

Application

EP 93101138 A 19930126

Priority

DE 9201332 U 19920204

Abstract (en)

The invention relates to a shirt, in particular a man's shirt, which has long sleeves, cuffs and an arm slit in the cuff region, one hem (4, 6) of the arm slit (3) bearing a button (5) on its outside and the other hem of the arm slit having a button hole. In order to design a shirt of the generic type described at the beginning such that the arm slit (3) cannot be opened out without the buttoning means being visible, it is intended to form the button hole from a loop (8) arranged on the inside of the allocated hem (4,6). <IMAGE>

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft ein Hemd, insbesondere Herrenoberhemd, mit langen Ärmeln, Manschetten und einem Armschlitz im Manschettenbereich, wobei ein Randstreifen (4,6) des Armschlitzes (3) außenseitig einen Knopf (5) trägt und der andere Randstreifen des Armschlitzes ein Knopfloch aufweist. Um ein Hemd der eingangs beschriebenen Gattung so zu gestalten, daß ein Aufklappen des Armschlitzes (3) verhindert wird, ohne daß eine Beknöpfung sichtbar ist, soll das Knopfloch von einer innenseitig am zugeordneten Randstreifen (4,6) angeordneten Schlaufe (8) gebildet sein. <IMAGE>

IPC 1-7

A41B 1/10

IPC 8 full level

A41B 1/10 (2006.01)

CPC (source: EP)

A41B 1/10 (2013.01)

Citation (search report)

- [A] GB 427377 A 19350423 - HORACE LLOYD ROBERTS, et al
- [A] US 2756432 A 19560731 - ALEX BEREGOW, et al
- [A] US 3045246 A 19620724 - HERBERT HOFF
- [A] US 3111682 A 19631126 - SWINNEY GENEVA D

Designated contracting state (EPC)

AT BE DE NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0554759 A1 19930811; EP 0554759 B1 19950726; AT E125428 T1 19950815; DE 59300383 D1 19950831; DE 9201332 U1 19920416

DOCDB simple family (application)

EP 93101138 A 19930126; AT 93101138 T 19930126; DE 59300383 T 19930126; DE 9201332 U 19920204